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Nový návrh na sprísnenie postihov za čierne stavby sa možno opäť dostane do parlamentu, no už v inej
podobe. Ministerstvo dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja hľadá možnosti ako to dosiahnuť skôr než
do konca roka. Po tom, čo vládna novela stavebného zákona zameraná na tvrdšie sankcie nepovolených
stavieb neprešla v parlamente koncom júna do druhého čítania, môže parlament o tom istom návrhu
rokovať najskôr o 6 mesiacov od jeho zamietnutia.

„Hľadáme spôsob, ako túto tému spojiť s ďalšími záležitosťami v územnom konaní a stavebnom poriadku,
aby sme ju mohli znovu riešiť. Považujem ju za akútnu a veľmi dôležitú. Druhá možnosť je počkať na
pripravovanú zmenu celého stavebného zákona. To by trvalo dlhšie, pričom problém čiernych stavieb je na
Slovensku veľmi rozšírený,“ povedal minister dopravy Ján Figeľ. „Boj proti čiernym stavbám je úsilím o
poriadok a zákonnosť v oblasti, ktorá má výrazný dopad nielen na ekonomiku, ale aj na vývoj v
spoločnosti,“ dodal. Ministerstvo podľa neho už začalo diskusiu na odbornej úrovni ako tento legislatívny
výpadok riešiť.
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